



© La Vallée Village 2017 06/17

## SOMETHING EXTRAORDINARY EVERY DAY™

AT LA VALLÉE VILLAGE - PARIS

Discover more than 110 fashion and lifestyle brands in an open-air setting with prices reduced by at least 33%\*, seven days a week, 40 minutes from Paris and 5 minutes from Disney® Parks.

### VIP INVITATION

Upon presentation of this invitation at the Welcome Center from 25 June to 17 September 2017, receive an envelope including:

- A VIP Card for a 10% further reduction on the Village price in six boutiques of your choice
- An exclusive offer flyer for further reductions in a selection of boutiques
- Free access to the VIP Hospitality Lounge for a Ladurée macaron tasting until 3 September, then an Amorino voucher until 17 September

## تجربة فريدة وفاخرة للعيد في LA VALLÉE VILLAGE - باريس

في مكان في الهواء الطلق اكتشف أكثر من 110 علامة تجارية في عالم الموضة وأسلوب الحياة بأسعار مخفضة بنسبة 33%\* على الأقل، 7 أيام في الأسبوع، على بُعد 40 دقيقة من باريس و 5 دقائق من Disney® باركس.

### دعوة كبار الزوار

عند تقديم هذه الدعوة في مركز الترحيب من 25 يونيو إلى 17 سبتمبر 2017 سنتلقى مطروفاً به ما يلي:

- بطاقة كبار الزوار تمنحك خصماً إضافياً بنسبة 10% في ستة محلات من اختيارك
- عروض على علامات تجارية حصرية تمنحك مزيداً من الخصم في مجموعة مختارة من المحلات
- دخول مجاني إلى صالة ضيافة كبار الزوار لتذوق ماكرون Ladurée حتى 3 سبتمبر، ثم قسيمة من Amorino حتى 17 سبتمبر



LVV website

\* on the recommended retail price. على سعر التجزئة المقترح.



LA VALLÉE  
VILLAGE